
van: N
Verzonden: 09-12-2020 11:31

Aan: Gebiedsregie le

Onderwerp: RE: Behandeling nota van uitgangspunten jaren 50 wijk in programma cie.

Allen,

In aanvulling op de mail van W even een terugkoppeling van mij over de Twee Gebroeders. (Helaas was ik
vanmorgen verhinderd vanwege een oplevering van de Hoofdweg.)

De leerpunten die we hadden vanuit de commissie van januari zijn goed opgepakt in de commissievergadering van
gisterenavond. In januari gingen er meerdere zaken tegelijk mis, gisterenavond pakte iedereen de rol goed en waren
we vooral goed voorbereid op vragen. Wat ons erg hielp dat verkeersbureau Spark een ijzersterke presentatie hield,
waardoor het betoog van de insprekende advocaat van de PLUS goed werd gepareerd. De misschien wel moeilijkste
vragen die we hadden verwacht werden daarom niet gesteid. Al met al kan het met wat huiswerk door naar de raad
toe. Mooi resultaat. Bedankt allen!

B goe verhaal van jou ook bij jouw dossiers op deze avond!

Hartelijke groet,

Afdeling Ruimte | Projectmanager
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Door de bijzondere maatregelen i.v.m. het corona-virus werken de medewerkers van de Ge  nte Zuidplas (zo ver 

Overleggen in het gemeentehuis is niet mogelijk. Overleg met externen dient digitaal plaats te vinden.

Even loskomen van de dagelijkse, stedelijke hectiek?

Surf dan naar www.beleefzuidplas.nl



 
Var:
Verzonden: woensdag 9 december 2020 08:53

Aan: Gebiedsregie cluster ;
Onderwerp: Behandeling nota van uitgangspunten jaren 50 wijk in programma cie.

Beste collega's,

Naast een uitgebreide behandeling van de Twee Gebroeders die goed vond verlopen (goed gedaanfN) stond ook
de behandeling van de nota van uitgangspunten en de toekenning van het krediet voor de herstructurering van de
jaren 50 wijk op het programma. Jan Hordijk heeft daar een goed en stevig verhaal gehouden, ondersteund door het
projectteam in een appgroep. De nota is door alle partijen goed ontvangen behoudens het CDA. We hebben er alle
vertrouwen in dat de nota ongewijzigd wordt vastgesteld op 16 december.

Daarna gaf ik nog een presentatie over de voorgang van het projectNNN Dat project loopt lekker en dat was erg
leuk om te vertellen aan de cie.!

Groetjes en tot straks!


